Superior Court of Washington, County of	
华盛顿州 县高等法院
	In re Guardianship/Conservatorship of:
关于以下个人的监护/保护：
________________________________
Individual
个人

	No. ___________________________
编号
Emergency Guardian/Conservator’s Report and Motion to Close or Extend
紧急监护人/保护人报告以及终止或延长期限请求
(RPT)
(RPT)


Emergency Guardian/Conservator’s Report and 
Motion to Close or Extend
紧急监护人/保护人报告以及
终止或延长期限请求
The guardian or conservator requests the court approve the report and [  ] extend  [  ] close the guardianship/conservatorship.
监护人或保护人请求法院批准该报告并[-]延长[-]终止监护权/保护权。
Identity of Emergency Guardian/Conservator and Individual Subject to Guardianship/Conservatorship
紧急监护人/保护人及受监护/保护个人的身份
	
	Individual
个人
	Guardian/Conservator
监护人/保护人

	Full Name
全名
	
	

	Mailing Address
邮寄地址
	
	

	City & State
城市和州
	
	

	Zip Code
邮政编码
	
	

	*Telephone
*电话 
	
	

	*Fax Number
*传真号码
	
	

	Email
电子邮件地址
	
	

	Age
年龄
	
	


Date of Appointment and Reporting Period
指定日期和报告期
The Emergency guardian/conservator was appointed on (date) 	
已于以下日期指定紧急监护人/保护人：（日期）
This report covers the period from 	 through 	
本报告涵盖的期间从 	 至
Notice Parties
通知方
(List each person whom the court has designated to receive copies of reports.)
（列出法院指定接收报告副本的所有人。）
	
Name
姓名
	
Mailing Address
邮寄地址
	Relationship to Individual
与个人的关系

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


Bond and Blocked Accounts
保证金和限制性账户
There [  ] is  or  [  ] is not currently a bond in place in the amount of $	
(Bond No.):	).
目前[-] 有或 [-] 没有一笔金额为$
的保证金（保证金编号：）：	）。
The total assets in blocked accounts is $	.
限制性账户的总资产为$
The total assets in unblocked accounts is $	.
解冻账户的总资产为$
Guardian/Conservator Fees
监护人/保护人费用
The guardian/conservator is requesting approval of fees and costs in the amount of 
$ 	 for the period of 	 through 	 to be paid as follows 	. The guardian/conservator has attached to this report (or has filed with this report) a separate itemized fee declaration that describes in detail the services rendered, the time period that services were provided, the time required to provide services, the requested rate of compensation, and the out-of-pocket costs incurred.
监护人/保护人请求批准费用和开支，金额为
$ 	 时间段为 	 至 	 付款方式如下 	。监护人/保护人已在本报告中附上（或随本报告一起提交）一份单独的逐项费用声明，其中详细描述了所提供的服务、提供服务的时间段、提供服务所需的时间、要求的报酬率以及产生的自付费用。
6.	Specific and updated information regarding the emergency alleged in the emergency petition
	有关紧急申请中声称的紧急情况的具体和最新信息
	
	
	
	
7.	Individual’s Emergency Needs
	个人紧急需求
	
	
	
	
8.	Actions and decisions by the emergency guardian/conservator
	紧急监护人/保护人的行动和决定
	
	
	
	
9.	Recommendations as to whether a guardian/conservator should be appointed
	关于是否应指定监护人/保护人的建议
	
	
	
10.	Extend Emergency Guardianship/Conservatorship
	延长紧急监护权/保护权期限
[  ]	Does not apply.
	不适用。
[  ]	The emergency guardianship/conservatorship should be extended another 60 days because:	
	紧急监护权/保护权应再延长60天，因为：
	
	
	
	
Respondent’s continuing emergency needs are:	
被申请人仍一直存在的紧急需求是：
	
	
	
	
11.	Other
	其他
	
	
	
12.	The guardian/conservator requests that the court enter an Order as follows:
	监护人/保护人请求法院发出如下命令：
[  ]	Approval of Report: Approving this proposed Report of guardian/conservator.
	批准报告：批准监护人/保护人的这份拟议报告。
[  ]	Extend the emergency guardian/conservator appointment an additional 60 days.
	将紧急监护人/保护人的指定期限再延长60天。
[  ]	Close the emergency guardianship/conservatorship in 	 days.
	在以下期限内终止紧急监护权/保护权： 	 天。
[  ]	Direct (Name) 	 to file a Petition to Appoint a Guardian/Conservator.
	指示（姓名） 	 提交监护人/保护人指定申请。
[  ]	Other Order: For any other Order that the court deems appropriate.
	其他命令：法院认为合适的任何其他命令。
I declare under penalty of perjury under the laws of the State of Washington that the statements in this report are true and correct, that I hereby petition the court for approval of same.
本人声明，本报告中的陈述均真实准确，根据华盛顿州法律，伪证罪将受到处罚，我特此请求法院批准该报告。
Signed at (city) 	, (state) 	, on (date) 	
签署地点（城市） 	，（州） 	，（日期）
	
			
Signature	Print Name	[  ] WSBA  [  ] CPG#
签名	请工整填写姓名	[-] WSBA [-] CPG#
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